
                                                                                                                                          

Protokoll  Fört vid möte med  

Nr:10 2024                     Hertsöns Områdesgrupp   

 

Datum:    Tisdag den 10 december 2024 Kl.10.00  
     

Plats:   "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1, Hertsön   
 

Närvarande: Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK  

Roger Sjöström, Sekreterare Luleå SK    

                                       Eva Bryggman, Studiefrämjandet 

                                       Elisabeth Wennberg, Hertsöns Bibliotek 

Ulrica Vedin, Svenska Kyrkan, Luleå 

Jenny Wälitalo, Svenska Kyrkan, Luleå 

Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön 

Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan 

                                       Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken 

Elisabeth Bergman, PRO Hertsön/Lerbäcken, Unga Örnar 

Emma Jonsson, Rädda Barnen 

 

Bilagor:                         1  

 

§57 Mötets öppnande   

       Ordförande Bengt Augustsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

    ¤ Bengt informerar från informationsmötet, om SSAB: s framtida Stålverk i Luleå som  

       var på Vetenskapens Hus den 4/12. 

   

§58 Fastställande av dagordning 

       Den förslagna dagordningen fastställs. 

  

§59 Val av sekreterare för mötet 

       Beslut: Roger Sjöström väljs till sekreterare för mötet. 

   

§60 Föregående protokoll  

       Beslut: Protokoll Nr:8 från 2024-11-12 godkännes i befintligt skick. 

 

§61 Hertsöns Nätverk Rapporter från Medlemsorganisation 

   a/ Ulrica Vedin och Jenny Wälitalo, Svenska Kyrkan, Luleå, informerar om 

   ¤ Jenny som är nyanställd berättar om sin resa inom musiken. Bland annat om den  

      utbildning hon gjort i USA. Målet är att se barnen, alla ska bli sedda. 

 

  b/ Eva Bryggman, Studiefrämjandet, informerar om 

   ¤ Det pågår mycket reparationer både i lokalen och utanför. Plattor i taket, belysning,  

      vägguttag etc.  

   ¤ Det har varit inbrott i lokalen ”Kubben”, hungriga individer har besökt på stängd tid. 

   ¤ Studiefrämjandet är i förändring, på grund av minskade bidrag.  

      Alla små kontor försvinner. Det blir område ”Norr” från Sundsvall och uppåt.  



c/ Elisabeth Wennberg, Hertsöns Bibliotek, informerar om 

 ¤ Svårt att få ut information på tavlan i Biblioteket. Inga tjänstemän vill ta ansvar att  

    komma ut och informera vad händer på Hertsön.  

 ¤ Igår var det tomteverkstad på Biblioteket med 18 barn och föräldrar. 

 ¤ Ett projekt med Kulturskolan, och sagostund ska man ha på Julmarknaden i  

   ”Kubben” den 14/12.  

 ¤ Bokfest med årskurs 4, där barn tipsar varandra om böcker.  

 ¤ Måndag 20 januari Kl.17.00 berättar Luleå kommuns projektledare om olika projekt  

    som pågår på Hertsön. 

 

d/ Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan, informerar om 

 ¤ Det är fulltecknat i Bagarstugan. 

 ¤ Qigong var igår och bakade. 

 

 e/ Emma Jonsson, Rädda Barnen, informerar om 

  ¤ Idag ska man göra pepparkakshus med barnen på ”Kubben”.  

     Barnen ska ha utställning med sina pepparkakshus, på Julmarknaden den 14/12. 

  ¤ DOIT med mellanstadiet den 17/12. 

  ¤ Bubbelfotboll blir det den 2/1-3/1 och 7/1-8/1, 2025. 

  ¤ Samarbete med ”Kulturens Hus”. 

  ¤ Har träffat Kulturskolan. Musik och Teater kommer hit. 

  ¤ Norrbottensteatern kommer ut till Hertsön. 

  ¤ Planerar inför 2025, DOIT för 40-50 barn i lågstadiet och högstadiet.  

 

  f/ Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken och  

     Elisabeth Bergman, informerar om 

  ¤ På Medlemsmötet den 26/11, var ämnet ”Krishantering” med 82 personer närvarande. 

  ¤ Julfest har man den 14/12 Kl.18.00 på LSK:s Klubblokal. 

  ¤ Nästa medlemsmöte blir i slutet av januari 2025. 

  

g/ Eva Bryggman, Studiefrämjandet, informerar om 

 ¤ Det pågår mycket reparationer både i lokalen och utanför. Plattor i taket, belysning,  

    vägguttag etc.  

 ¤ Det har varit inbrott i lokalen ”Kubben”, hungriga individer har besökt på stängd tid. 

 ¤ Studiefrämjandet är i förändring, på grund av minskade bidrag.  

    Alla små kontor försvinner. Det blir område ”Norr” från Sundsvall och uppåt. 

 

h/ Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön, informerar om  

  ¤ Problem med bussarna, som står med halvljus på Kråkörvägen vid Ängskolan. 

     Man ser inte övergångsstället när man kommer körande. 

     Beslut: Bengt Augustsson och Ivar Sallkvist gör en skrivelse till LLT. 

   

 i/ Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK informerar om  

 ¤ Kampen går vidare för att inte höja avgifterna, med olika bidragsansökningar och  

    försäljning av olika produkter.   

 ¤ Det har varit en Fotbollsturnering för årskurs 6 i Arcushallen, Hertsöskolan vann.    

 



§62 Övriga frågor  

    ¤ Elisabeth Bergman har gjort en skrivelse till Kultur och Fritid i Luleå.  
       Angående Krav på att hiss installeras på LSK:s kansli. (Se bilaga 1) 
 

§63 Nästa möte 

       Tisdag den 21 januari Kl.10.00, "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1. 

 

§64 Avslutning  

       Ordförande Bengt Augustsson tackar alla för visat intresse och  

       förklarar mötet för avslutat.  

    

 

 

Vid Protokollet                                                    Ordförande: 

 
……………………………………                            …………………………………… 
Roger Sjöström   Bengt Augustsson    


